
Geachte leden van de raad, 

 

Ik sta hier namens het Binnensport Overleg Elst 

Alweer iets meer dan 2 jaar geleden stond ik ook voor u om onze steun voor de 

plannen uit te spreken. In oktober van dat jaar ging u akkoord met de verdere 

uitwerking van de plannen. 

Nu staan we aan de vooravond van de volgende grote stap in dit proces. De 

vaststelling van het Programma van Eisen en het opstarten van de uitvoering. 

De afgelopen 2 jaren zijn wij als gebruikers van het toekomstige complex zeer 

betrokken geweest met de uitwerking van dit programma. Met als 

noemenswaardig moment een workshop in coronatijd in aanwezigheid van de 

wethouder. We staan dan ook volledig achter het plan dat nu op tafel ligt. 

In die 2 jaar is er natuurlijk sprake van voortschrijdend inzicht en zijn er wat 

punten toegevoegd die 2 jaar geleden nog niet in beeld waren. 

Deze punten zijn allemaal voorgekomen uit het idee dat we iets gaan bouwen 

voor minimaal 40 jaar en dat onze kinderen en kleinkinderen het ook nog goed 

moeten kunnen gebruiken. We noemen dit Lokaal en ambitieus! 

Deze punten zijn u aangeboden in de vorm van amendementen op het plan. De 

uitwerking van deze voorstellen wordt geschat op €120.000,-. Deze toevoeging 

is 0,5% van het totale investeringsbedrag.  

Wij als binnensportverenigingen vragen u als raad niet “pennywise and 

poundfoolish “ te zijn maar deze amendementen over te nemen. We zijn er 

immers allemaal bij gebaat om het “beste” sportcentrum te bouwen wat we nu 

kunnen krijgen. 

Ik dank u voor uw tijd en aandacht en wens u veel wijsheid bij de 

besluitvorming. 


